
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 23. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 748
Ministeren bedes i forlængelse af svar på S 1472 i Folketinget den 14. maj
2014 redegøre for, om de 40 IC4-togsæt, som der ikke mere er brug for efter
købet af 67 dobbeltdækkervogne, dækker den samme sædekapacitet som 67
dobbeltdækkervogne, der ellers skulle leveres tilbage, herunder redegøre for,
hvor mange sæder, der er i de 67 købte dobbeltdækkervogne, og i de 40 IC4-
togsæt, som der ikke mere er brug for.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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